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1 5 De meicirculaire is nog niet verwerkt in de PPN. Is deze 

circulaire inmiddels ontvangen en zijn de effecten voor 
onze gemeente bekend?

SGP De meicirculaire 2013 is inmiddels ontvangen. De financiële consequenties van deze 
circulaire voor de gemeente Alblasserdam worden de komende periode in beeld gebracht. 
Daar is nu dus nog geen antwoord op te geven.

2 5 Waarom zijn de onderhoudskosten buitenruimte nog 
p.m. Valt er nog helemaal geen schatting te maken van 
de meerkosten in 2014 op grond van de kosten in 2012 
en 2013?

SGP De reden om dit te doen is dat we op basis van het ZBB-principe en een toename van de 
arealen een totale herijking van de onderhoudskosten buitenruimte willen maken. Er wordt 
dus los van 2012 en 2013 gekeken naar alle kosten, waardoor er geen schatting gemaakt kan 
worden.

3 6 Is voor de gehele meerjarenperiode met een nullijn voor 
de OZB gerekend, of alleen voor 2014?

SGP Vooralsnog is voor 2014 voor de OZB de nullijn gehanteerd. Dit is structureel verwerkt. 
Meerjarig wordt vanwege het solide financieel beleid niet geanticipeerd op eventuele stijging in
OZB inkomsten. Definitieve besluitvorming is afhankelijk van de voorgenomen 
rijksbezuinigingen. Overigens betekent de nullijn dat de opbrengst OZB (excl. 
areaalontwikkeling) voor 2014 wordt geraamd op het niveau van 2013. Uitgangspunt is, dat de 
totale OZB-opbrengst (excl. areaalontwikkeling) voor 2014 op het niveau van 2013 blijft: 
eventuele dalingen van de WOZ-waarden worden gecompenseerd door een verhoging van de 
tarieven.

4 9 In het kader van de Trap af bezuinigingen wordt 
gerekend op de GR-en. Houden die zich inderdaad aan 
de afspraken zoals beschreven?

SGP Ons voornemen is om op onze Gemeenschappelijke Regelingen een taakstelling van 1,5%, 
3% en 4,5% voor de jaren 2014, 2015 en 2016 te realiseren. Sturing daarop zal plaatsvinden 
via afspraken in jaarprogramma's en via de Algemene- en/of Dagelijkse Besturen. Ook is bij 
de zienswijzen op de begrotingen aangeven dat deze "Trap Af" wordt verwacht van de GR-en.

5 9 De website www.masalblasserdam.nl bestaat niet. In 
hoeverre is het bestaan ervan gecommuniceerd met de 
doelgroep?

SGP Abusievelijk is een verkeerde naam van de website in de Perspectiefnota terecht gekomen, 
het moet zijn www.masalblasserwaard.nl. De website kent verschillende doelgroepen, 
leerlingen en stagebieders. In de afgelopen twee jaar is er op verschillende wijze 
gecommuniceerd over de website richting deze doelgroepen, o.a. middels diverse 
bijeenkomsten georganiseerd door gemeenten, stagemakelaars en / of scholen, 
krantenartikelen, flyers en posters. Aan het begin van het schooljaar 2012/2013 is zelfs nog 
een convenant tussen gemeenten en scholen gesloten om het gebruik van de website door 
scholen te bevorderen.

6 12 Ligt er enige vorm van onderbouwing aan de vorming 
van een reserve t.b.v. woonwagens € 500.000?

SGP De reservering van € 500.000 kan worden gezien als een eerste storting voor de kosten die 
gemaakt moeten worden in het Woonwagenproject. Later dit jaar volgt een kredietaanvraag, 
die zal bestaan uit kosten t.b.v. het sociaal plan, de verplaatsing en realisatie van de nieuwe 
woonwagenlocaties.

7 12 Ligt aan de uitzetting over de drie grote decentralisaties 
het uitgangspunt ten grondslag dat onze gemeente deze 
nieuwe taken kostenneutraal zou moeten uitvoeren?

SGP In principe dienen de nieuwe taken kostenneutraal te worden uitgevoerd. In het sociaal 
maatschappelijk bestuursakkoord is dit uitgangspunt opgenomen onder het te hanteren 
principe van budgetsturing. Mocht het niet haalbaar blijken te zijn de nieuwe taken 
kostenneutraal uit te voeren, dan komen wij bij u terug.

1



Vragen - antwoorden Perspectiefnota 2014

Nr. Pag. Vraag Partij Antwoord
8 Door de decentralisatie huisvesting onderwijs bespaart 

de gemeente via het MOP € 15.000 structureel. 
Betekent dit dat de gemeente € 15.000 meer uitgeeft 
aan onderwijshuisvesting dan de doeluitkering voor 
huisvesting onderwijs binnen de rijksinkomsten? Anders 
ontstaat er toch juist een negatief effect voor de 
gemeente, zoals dat voor verreweg de meeste 
gemeenten zal gelden?

SGP Nee, er is geen sprake van een doeluitkering. Genoemd bedrag is 10% van het gemiddeld 
jaarbedrag dat de gemeente aan het buitenonderhoud van de scholen uitgeeft. De tweede 
vraag is gelet op het eerdere antwoord niet van toepassing.

9 10 Stelpost herverdeling gemeentefonds laten vrijvallen op 
basis van huidige berichtgeving. Wat is die huidige 
berichtgeving?

VVD Door het Ministerie van Binnenlandse Zaken is gecommuniceerd, dat de invoering van het 
nieuwe verdeelmodel op z'n vroegst met ingang van 2015 kan worden doorgevoerd. De 
insteek is niet meer 'afromen gemeentefonds', waardoor de kans op een nadeel of een 
voordeel even groot is. Daarom hebben wij er voor hebben gekozen de betreffende stelpost in 
afwachting van verdere ontwikkelingen te laten vrijvallen.

10 16 Tijdelijke formatie, nieuw college wordt geadviseerd 
over evt. continuering. Bij ter beschikking stellen van 
deze fte's is de toezegging gedaan dat deze fte's aan 
het einde van de collegeperiode opgelost danwel 
ingepast zouden zijn in de regionale samenwerking. 
Betekent de opmerking in deze bnp dat het beloofde 
vooruitzicht niet aan de orde is? Kan ook een overzicht 
worden gegeven hoeveel meerkosten (zoals bv. bij de 
Beukelmanschool en het Dijklint) er in totaal zijn 
gemaakt in deze collegeperiode vanwege extra 
communicatie i.r.t. de nieuwe bestuursstijl?

VVD De extra formatie is flexibel ingevuld, waardoor het nieuwe college een keuze kan maken voor 
eventuele continuering. Wij willen het overdrachtdocument gebruiken voor advisering 
daarover. Het kwantificeren van extra capaciteit op communicatie in relatie tot de nieuwe 
bestuursstijl is lastig. Het gaat hier meer om een manier van werken en niet om iets wat we 
naast de reguliere communicatie doen. Wat wel steeds meer gebeurd is dat binnen en ten 
laste van projecten rekening wordt gehouden met de inzet van communicatie. Dit via flexibele 
inzet, waardoor ook dit na het project kan worden stopgezet. 

11 Er wordt in de PPN geen melding gemaakt van een 
oplossingsrichting voor het wegvallen van precario op 
leidingen. Wat is de stand van zaken wat betreft de wet- 
en regelgeving en wat betreft een eerder mogelijke 
denkrichting van het college om OZB te heffen i.p.v. 
precario en hoe denkt het college het wegvallen van 
deze inkomsten te dekken?

VVD Het alternatief via de OZB is nog in onderzoek. Rondom de precariowetgeving heeft het 
Ministerie voor de derde keer een zwaar negatief advies van de Raad van Staten gekregen en 
heeft het Ministerie het wetvoorstel in beraad genomen en onderzoekt mogelijke 
alternatieven.

12 Ik dacht ergens in de stukken gelezen te hebben dat het 
onderwijs een inspanningsverplichting krijgt om tot 
1/1/2015 € 15.000 te besparen i.v.m. de te verwachten 
doordecentralisatie onderwijshuisvesting. Klopt dit en 
waar/op welk onderhoud denkt het college dat het 
onderwijs al kan bezuinigen?

VVD Het betreft hier een besparing van 10% op het door de gemeente te bekostigen 
buitenonderhoud van de scholen. Dit wordt bereikt via efficiency en versobering. 
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13 4 2.2.1 onder 3: is in het bedrag van € 76.700 de 

bezuiniging ad € 52.000 opgenomen?
PvdA Nee, de bezuinigingen dienen afzonderlijk te worden gezien en kunnen dus bij elkaar worden 

opgeteld.
14 5 Kunt u al mededelingen doen over de meicirculaire of is 

het junicirculaire?
PvdA Zie het antwoord op vraag 1.

15 7 Herstel Landhoofd: Wij begrijpen niet dat een 
investering van € 110.000 leidt tot een jaarlijkse last van 
€ 12.283 (€ 4.000 rente + € 4.000 aflossing).

PvdA De investering wordt in 15 jaar lineair afgeschreven, omdat het als materieel vast actief met 
maatschappelijk nut wordt geactiveerd. Afschrijving: € 110.000 : 15 jaar = € 7.333. Rente: 
4,5% x € 110.000 = € 4.950. Totale jaarlijkse last: € 7.333 + € 4.950 = € 12.283.

16 8 AU volgens de decembercirculaire: 2014: + 512.244 
2015: - 208.459 2016: - 676.176 2017: - 676.176 Zijn 
deze bedragen correct (2016 en 2017: 4,5% van 
15.000.000)?

PvdA Deze bedragen zijn correct. Dit is het financiële effect voor de gemeente Alblasserdam van de 
decembercirculaire 2012. Inmiddels is de meicirculaire 2013 ontvangen en zal het financiële 
effect van deze circulaire worden afgezet tegenover de cijfers volgens de decembercirculaire 
2012 (zie het antwoord op vraag 1).

17 12 Effecten decentralisatiebewegingen. Welk risico is te 
verwachten voor bij het opzetten van een 
serviceorganisatie op Drechtsteden (op bovenregionaal) 
niveau?

CDA Op dit moment is het risico nog niet inzichtelijk te maken, één en ander vindt op dit moment 
zijn uitwerking. Wij verwachten in de BIO op 10 september a.s. hier meer over te kunnen 
zeggen. 

18 15 Wetgeving Omgevingsplan. Wat voor gevolgen treden 
op als de bestemmingsplannen door omgevingsplannen 
worden vervangen bij een gewijzigde wetgeving?

CDA Op dit moment is het risico nog niet inzichtelijk te maken, één en ander vindt op dit moment 
zijn uitwerking. Wij verwachten in de BIO op 10 september a.s. hier meer over te kunnen 
zeggen. 
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